









<Press Release>

64th Festival of Sport – Hong Kong Long Course Swimming Time Trial II - New Hong Kong Record

64th Festival of Sport – Hong Kong Long Course Swimming Time Trial II is now happening at Hong Kong Sports Institute's Swimming Pool. Ms. HAUGHEY, Siobhan Bernadette broke two new Hong Kong Records in Women 200m Freestyle and Women 50m Freestyle with time with the time 1:54.89 and 24.83 respectively, her time achieved in 200m Freestyle was only 0.04 seconds slower than the Asian Record!

Congratulations to Siobhan!



<< Ms. HAYGHEY, Siobhan Bernadette broke the Hong Kong Record in Women 200m Freestyle>>













<< Photo of Ms. HAUGHEY, Siobhan Bernadette and Referee Mr. Edward Ho Ming CHENG after breaking new Hong Kong Record in Women 50m Freestyle>>

High resolution photos can be downloaded from the link below:- https://drive.google.com/drive/folders/1P7Ndz]HOQdcQGJ_ymM5HGad_Lkb_1Pa7

Should you have any enquiry, please feel free to contact Ms. Queenie WONG, Ms. Charling CHEUNG or Ms. Della LEUNG at 2572 8594

Hong Kong Amateur Swimming Association 18th April 2021











<新聞稿>

第64 屆體育節 - 香港長池游泳計時賽 II - 香港紀錄

第64 屆體育節 - 香港長池游泳計時賽 II 正於香港體育學院進行中,早上項目尚未完結便帶來喜訊! 何詩蓓在女子 200 米自由泳及女子 50 米自由泳分別以 1 分 54 秒 89 及 24.83 秒刷新了新的香港紀錄,而何詩蓓在今次女子 200 米自由泳的成績與現時的亞洲紀錄只相差 0.04 秒。恭喜何詩蓓!



<<何詩蓓在女子50米自由泳項目中刷新了新紀錄>>













<<何詩蓓在女子50米自由泳中刷新新香港紀錄後與總裁判鄭皓明合照>>

高清相片可於以下連結下載。

https://drive.google.com/drive/folders/1P7NdzJHOQdcQGJ_ymM5HGad_Lkb_1Pa7

如有任何問題,歡迎致電 2572 8594 與本會職員黃小姐、張小姐或梁小姐聯絡。

香港業餘游泳總會

二零二一年四月十八日